   THE UNIVERSITY OF HULL LAW SCHOOL

            LLM IN INTERNATIONAL LAW



The University of Hull Law School offers a one-year taught LLM in International Law. The programme is Fully modular, offering students a flexible range of choices in shaping their studies to suit their particular interests. 

A credit value is assigned to each module, indicating the total learning time that a candidate might expect to spend in order to achieve the learning outcomes associated with the module. Most modules have a value of 20 credits. The total number of credits required for the LLM is 180, 120 of which come from assessment in a number of taught modules. The other 60 credits come from a dissertation on an approved topic, which students are required to submit by the end of the academic session following registration.

For the LLM in International Law, students must choose modules to the value of 120 credits from available Law School modules, including the following:

Comparative Company Law, Introduction Environmental Law(I&II),

International Law of Human Rights(I&II), Public International Law, Law of Development(I&II), Law of Civil War, Terrorism & Internal Security, American Public Law, International Commercial Arbitration, Multinational

Corporations and the Law, European Community Law, Competition Law, International Law of Armed Conflict, Admiralty Law, Carriage of Goods by Sea, Democratic Values and International Law, Transitional Justice, European

Human Rights Law, or any other module subject to approval.

Applicants should hold, or expect to gain, a good honours degree in Law, and a suitable level of proficiency in English. Teaching is generally conducted by means of interactive seminars. We have in each year a substantial number of postgraduate students from a wide range of countries and backgrounds. This international atmosphere is highly valued, and enables our students to benefit from discussion based on a variety of experiences and perspectives.

The University of Hull Law School also offer taught LLM degrees in

International Law, European Public Law and International Human Rights Law, as well as Postgraduate Diploma programmes ( Diploma students require 120

credits, with no dissertation element).

  For more details, or to receive an application form, please contact:

Admissions office, University of Hull, Hull HU6 7RX, UK

Telephone: +44(0)1482 466850,   Fax: +44(0)1482 442290

             E-mail: admissions@hull.ac.uk
                  URL: www.hull.ac.uk
英国赫尔大学法学院

国际法法学硕士课程

赫尔大学法学院提供一年制授课类国际法硕士课程。该学科为全日制，为学生提供了一系列灵活的课程选择，使他们能在学习中发展各自特殊的兴趣。

每个学习模块都设有一定的学分，这些学分表明了学生在每个学习模块中掌握知识所需花费的总学时，大部分的学习模块包含20学分。此法学硕士课程包含的总学分为180，其中120学分来自于一些授课类的模块，另外60学分来自于学生在此课程末期需完成的毕业论文。

在此国际法硕士课程，学生必须从法学院所提供的学习模块中选择某些模块，使学分能达到120分，这些学习模块包括：

比较公司法、国际环境法（I & II）、国际人权法（I & II）、公共国际法、海洋法、知识产权介绍、国际贸易与发展法（I & II）、内战法、恐怖主义与国际安全、美国公众法、国际商贸仲裁、跨国公司与法律、欧共体法、竞争法、国际武力斗争法、海事法、海运法、民主价值与国际法、司法过渡、欧洲人权法，等等。

申请者必须拥有，或即将获得一个良好的法律荣誉学位，并且要有优良的英文水平。教学方式以互动式讨论为主。每年，我们都有很多学生来自不同的国家，有不同的文化背景。这种难得的国际氛围可以让我们的学生从讨论中获取各种经验与观点。

赫尔大学法学院也提供其他授课类法学硕士课程，如国际商法、欧洲公众法与国际人权法，以及研究生文凭课程（攻读文凭的学生只需120学分，不需要完成毕业论文）。
如果想了解更详细的信息或索取表格，请联系
电话 / 传真：0592-2191980
电子邮件：xfang@public.xm.fj.cn
网址：www.hull.ac.uk    www.hullachin.com
